## 客戶重要通知

## **Important Notice to Customers**



## 關於系統維護的通知

為向客戶提供更優質的服務,本行於 2023 年 7 月 19 日至 8 月 15 日期間之凌晨 0:00 至上午 6:00 時,將進行系統維護。屆時,網上個人及企業銀行、個人手機銀行、智富通手機應用程式、轉數快服務、龍支付 HK 商戶收單服務、自動櫃員機及提款卡服務或會受到間歇性影響。

如有任何查詢,請與本行職員聯絡。 不便之處,敬請原諒。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

## **Notice of System Maintenance of Banking Services**

To provide quality service to customers, the Bank will conduct system maintenance from July 19, 2023 to August 15, 2023 from 0:00 a.m. to 6:00 a.m., Online Personal Banking, Online Enterprise Banking, Mobile Banking, FortuneLink Mobile App, FPS service, Dragon HKPay Merchant Acquiring Services, ATM and Debit Card Services may be affected intermittently during the period.

Please contact our Bank staff if you have any queries. Sorry for any inconvenience caused.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited

